
Bestyrelsesmøde 18.04.2023 

Tilstede: Morten Dahlkvist, John Mogensen, John Dahlkvist, Karin Nielsen, Birgitte Jespersen, Henrik Koziara 

og Dorthe Holmboe (Referent) 

Referat af bestyrelsesmøde DcH Stevns 

Dagsorden: 

 

1. Formanden har ordet 

Karin orienterer fra Landsmødet: 

-  Betaling i DcH som forsøg indtil 2026.  

-  Kredsen går ikke ind for det og vil sige nej til f.eks. instruktører hvis betaling 

 

Orientering: 

Karin orienterer fra Kredsgeneralforsamlingerne: 

 

-  Marianne Knudsen fra Herfølge er ny næstformand og hun får også kredsens post i 

Initiativfonden 

-  På den ordinære kunne regnskab og budgetter ikke godkendes 

-  Nosework udvalg blev ikke vedtaget på grund af en fejl i hvem det stillede det   

- Ekstraordinært møde:  Igen en masse kritiske kommentarer, men efter megen snak frem og 

tilbage blev regnskabet godkendt.  

- Budgettet blev også diskuteret intenst. Kredskontingentet kommer til at stige med kr. 20,00 

pr. medlem fra 2025. 

 

2. Kassereren har ordet 

 

Orientering: 

Henrik fortæller, at vi også i 2022 kommer til at betale penge tilbage til kommunen, da vi ikke har 

brugt penge nok til vedligehold 

 

Der er lagt en plan for at få sat klubmodulet op til at håndtere vores regnskab i 2023. 

 

 

3. Jubilæumsarrangement 

- Hvad må det koste 

Beslutning: Der er afsat kr. 10.000 i budgettet. 

 

- Skal der inviteres gæster fra f.eks. kommunen, andre DcH klubber 

Beslutning: Ja vi vil gerne invitere borgmesteren og viceborgmesteren og udvalgsformanden. Og 

Borgerforeningen m.fl. Annonce i Stevnsbladet til alle interesserede. Lægges indbydelse op på 

Kredssiden og klubmodulet. Invitation skal udarbejdes af festudvalget. 

 

- Skal vi have en avisomtale 

Beslutning: Ja Stevnsbladet og dagbladet skal inviteres. 

-    

4. Instruktørudvalg 

- Procedurer ved nye medlemmer  
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Beslutning: Instruktørudvalget udarbejder en officiel procedure på næste møde i maj for hvordan 

nye medlemmer kommer ind i klubben. 

 

 

- Hvad kan vi gøre når regler ikke overholdes  

Beslutning: Instruktørudvalget udarbejder en procedure for, hvad klubben kan gøre, hvis et 

medlem gør sig helt ud til bens, så det er meget forstyrrende for resten af klubbens medlemmer. 

 

- Løbske tæver  

Beslutning: Instruktørudvalget behandler emner på næste instruktørmøde. 

 

- Hvalpe 

Beslutning: Hvalpe skal have 2 vacciner, før de kan starte på hvalpehold. Dvs omkring 12 ugers 

alderen. 

 

- Dobbelt medlemskab 

Beslutning: Iflg. vores vedtægter kan man godt være tilknyttet træningsmæssigt hos os, mens 

lands- og kredskontingent betales fra en anden lokalforening hvor ens profil er oprettet. Hvis man 

har oprettet en profil i en anden lokalforening, betales der så kun et træningsgebyr hos os. 

 

5. Konkurrenceudvalg 
- Hvem må starte i konkurrencer 

 

o Er hunden til at stole på   
Beslutning: Det er drøftet, hvilken adfærd hunde der går til konkurrence skal have. 

 
o Er hund og fører klar? 

Beslutning: Det er drøftet, at en hund og en fører skal kunne det grundlæggende, før man 

stiller op til konkurrence, da klubben er ansvarlig for det. Instruktørerne skal støtte 
medlemmet til, at de først stiller op, når de er klar til det. 

 
o Kredsformandens indgriben i forbindelse med tilmelding. 

Beslutning: Det er uhensigtsmæssigt, at nogen kan overskride en tilmeldingsfrist, fordi de 
klager til en kredsformand, at de ikke har nået at tilmelde sig. Det overvejes, om der skal 

gøres noget ved det, da det er en principiel sag. 

 
o Opmåling af felter ved konkurrencer 

Beslutning: Dem der måler felter op til konkurrencer, skal være helt sikre på, hvor store 
felterne skal være, da hele dagen lukkes ned, hvis de ikke har de rigtige mål. 

 

6. Hjemmeside/Facebook 

 

Orientering: 

Morten orienterer om status på hjemmesiden. Vil gerne have taget nogle nye billeder til forsiden. 

Der arbejdes på at udarbejde nogle nye formularer til flytning fra hold til hold og til tilmelding. Og 

der skal laves noget med reklame for vores sponsor BYGMA. 

 

Facebook fungerer godt – der er en god tone – og indholdet er om hundene. 

 

7. Klubhus 

- Arbejdsdag, hvad skal der laves og hvad skal der købes ind 
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Beslutning: Brainstorm: Klubhuset skal males, der er et utæt rør i gangen, der skal skiftes de to 

toiletter, de grønne skjul skal renoveres, de nederste brædder på hegnet ind til terrassen bør 

skiftes, der er lidt huller i terrassetaget.  

Det aftales, at John, John, Morten og Karin går området igennem for at se, hvad der trænger 

mest til at blive renoveret. Og udarbejder en liste. 

Der er arbejdsdag d. 3. juni fra kl. 8.00. 

- Status på udvidelse af skur 

Beslutning: Skuret skal males og der skal lægges fliser. 

8. Eventuelt 

 


